
PROTOKÓŁ NR XLIX/14 

z posiedzenia XLIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

9 czerwca 2014r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 16.30. 

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Trzech radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 

Pan Jacek Bachański, Pan Krzysztof Sobieski i Pan Andrzej Piątek. Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie targowiska miejskiego i jego regulaminu. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

Wniosków w sprawie zmian porządku obrad nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), porządek 

obrad został przyjęty. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Stanisław Nasiadka. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Zofia Gałązka; 

2. P. Sławomir Wróbel; 

3. P. Władysław Dudzik. 
 

Ad. 5. 

Z-ca Burmistrza – P. Adam Mróz poinformował, że zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej było podyktowane koniecznością podjęcia kilku uchwał, które będą regulowały 

nowe zasady funkcjonowania targowiska przy ul. Dworcowej. Te zmiany zostały 

wprowadzone m.in. po podęciu, kilka miesięcy temu, uchwały o wydzierżawieniu na okres 

30 lat części targowiska miejskiego. Ta decyzja spowodowała, że w drodze przetargu cztery 
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nieruchomości zostały wydzierżawione dwóm najemcom, wskutek czego powierzchnia 

targowiska udostępniona handlującym, została uszczuplona. Gmina rozpoczęła 

przedsięwzięcie polegające na wyznaczeniu utwardzonych i wyznaczonych powierzchni 

handlowych o równej powierzchni. Te prace powinny zostać zakończone do końca tego 

tygodnia. Taki podział targowiska ujednolici wszystkim handlującym stawkę pobieranej 

opłaty handlowej i dzierżawnej. Proponowane zmiany umożliwią pozostanie kupcom na 

dotychczasowych miejscach bez stosowania najbardziej kontrowersyjnego elementu, czyli 

bez przypisywania kupcom poszczególnych „parceli” w drodze licytacji. P. Mróz dodał, że 

odbyło się kilka spotkań z kupcami z targowiska i uważa, że dzięki przedstawionym 

rozwiązaniom, uda się prowadzić i zarządzać targowiskiem w sposób przejrzysty 

i transparentny i z pozostawieniem każdemu handlującemu prawa do pozostania na swoim 

dotychczasowym miejscu. Podjęcie przedstawionych projektów uchwał, pozwoli na 

wprowadzenie wszystkich zamierzonych działań oraz umożliwi od lipca do końca br. 

prowadzić targowisko nowej osobie – Pani Beacie Kalinowskiej. Pani Kalinowska zarządzała 

już wcześniej targowiskiem i w tym działaniu wykazała się profesjonalizmem. Wtedy, kiedy 

Pani Kalinowska prowadziła targowisko, urzędowi udało się przenieść kupców z „rubelplacu” 

na targowisko przy ul. Dworcowej.  

P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. Poinformował, że 

powyższa uchwała była podjęta w marcu br. roku, ale Regionalna Izba Obrachunkowa 

orzekła o nieważności powyższej uchwały z powodu naruszenia prawa o podatkach i opłatach 

lokalnych. W związku z powyższym został przygotowany nowy projekt uchwały, który 

uwzględnia wszystkie uwagi organu nadzorczego, jakim jest RIO. P. Mikołajczyk 

poinformował, że w tej uchwale nie zostały zmienione ani wysokości stawek, ani żadne 

przepisy, a jedynie słownictwo. 

P. Dziubłowski spytał, w którym miejscu uchwały nastąpiły zmiany? 

P. Mikołajczyk poinformował, że zmienił się np. § 1 uchwały, który brzmiał: „Określa się 

dzienne stawki opłaty targowej od każdego stanowiska handlowego dla osób fizycznych, osób 

prawnych oraz jednostek organizacyjnych niemających osobowości prawnej dokonujących 

sprzedaży na terenie Gminy Wyszków”, a teraz brzmi: „Określa się dzienne stawki opłaty 

targowej na terenie Gminy Wyszków”. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/505/14 w sprawie opłaty targowej.  
 

Ad. 6 

P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. Poinformował, 

że zmiana uchwały polega na wyznaczeniu nowego inkasenta na targowisku miejskim – Panią 

Alicję Beatę Kalinowską oraz zmienia wysokość wynagrodzenia z tytułu poboru opłaty 

targowej z 25% na 12% od sumy zainkasowanych kwot. 

P. Mickiewicz spytał, czy ta radykalna obniżka wynagrodzenia została uzgodniona z nowym 

inkasentem? 
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P. Mikołajczyk poinformował, że tak. 

P. Zaremba spytał, czy poprzedni inkasent zrezygnował sam? Jakie są powody zmiany 

inkasenta? 

P. Mikołajczyk poinformował, że powodem rozwiązania umowy było to, że poprzedni 

inkasent nie radził sobie z prawidłowym prowadzeniem targowiska oraz to, że na inkasenta 

wpływały skargi. 

Chodkowski spytał, czy w związku z tym, że teraz Straż Miejska zbiera opłatę targową, 

wysokość kwot wpłacanych do urzędu uległa zmianie? 

P. Mikołajczyk poinformował, że tak. Dzienne zbiórki opłat są większe o ok. 200 zł, a za dni 

targowe większe o ok. 500 zł. 

P. Szczerba spytał w jaki sposób urząd trafił do Pani Kalinowskiej? Dlaczego właśnie Pani 

Kalinowska została wybrana na inkasenta? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że jest to zamówienie „z wolnej ręki” i jest one 

udzielone osobie, która sprawdziła się, wykonywała już te czynności wielokrotnie i wyłaniana 

była wtedy w drodze publicznego przetargu. Dzisiaj jest to zamówienie konkretne po to, aby 

poprowadzić targowisko w nowej formule, nie wywołując przy tym niepotrzebnych 

konfliktów. Jeżeli radni podejmą proponowaną uchwałę, to wtedy zostanie zawarta umowa 

z Panią Kalinowską.  

P. Dziubłowski uważa, że nowy inkasent powinien być obecny na dzisiejszej sesji, aby radni 

mieli możliwość zadania mu pytań. 

P. Mikołajczyk poinformował, że były prowadzone rozmowy w sprawie wyznaczenia 

inkasenta również z innymi osobami, ale zgodę na podjęcie tego zadania wyraziła tylko Pani 

Kalinowska. 

P. Turek spytał kiedy Pani Kalinowska zarządzała targowiskiem?  

P. Mikołajczyk poinformował, że w latach 2010 – 2011. Nie mogła dalej pełnić roli 

inkasenta, ponieważ ceny, które wystawiła do licytacji przy wyborze inkasenta, były niższe 

niż zaproponowali inni zainteresowani.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz przypomniał, że inkasent, za otrzymane wynagrodzenie (12% od 

sumy zebranych opłat targowych) musi utrzymać porządek i czystość na targowisku, 

utrzymać szalet i toalety w należytym stanie, zapewnić oświetlenie, a w okresie zimowym 

odśnieżyć i posypać teren targowiska.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/506/14 w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia.  
 

Ad. 7. 

P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie targowiska miejskiego i jego 

regulaminu. Poinformował, że w związku z przyjętymi wcześniej uchwałami, należy również 

uaktualnić regulamin targowiska miejskiego. Zapisy regulaminu zostały dostosowane do 

warunków, które będą obowiązywały na targowisku od 1 lipca br. 

P. Abramczyk spytał czy dla wszystkich handlujących wystarczy miejsca na targowisku? 
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Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że targowisko, to zbiór bardzo wielu, różnych 

grup interesu. Kupców można podzielić na tych, którzy handlują codziennie i na tych 

handlujących tylko w dni targowe. Jedni handlują w jednej części targowiska, drudzy w innej.  

Asortyment, który jest oferowany do sprzedaży przez kupców, również jest bardzo 

różnorodny. Ciężko jest więc zadowolić wszystkich w 100%. Mimo wszystko, P. Mróz 

uważa, że został wypracowany model, który jest kompromisem między oczekiwaniami 

kupców a tym, co urząd może zaproponować. Bardzo ważną sprawą jest to, że na targowisku 

nie będzie licytacji stanowisk handlowych. 

P. Mikołajczyk dodał, że targowisko zostanie podzielone na 242 boksy do handlu, czyli 

mniej więcej tyle ile było do tej pory.  

P. Szczerba spytał, czy jest jakiś przepis, który zabrania handlować na targu kamieniami i 

metalami szlachetnymi oraz wykonywanymi z nich wyrobami? 

P. Mikołajczyk poinformował, że o tym stanowią przepisy szczególne, które wskazują czym 

można, a czym nie można handlować. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/507/14 w sprawie targowiska miejskiego i jego 

regulaminu.  
 

Ad. 8. 

P. Abramczyk spytał, czy zostały podjęte jakieś działania w sprawie wykonania przejścia dla 

pieszych na ul. Kościuszki (przy LO)? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że jutro o godz. 14.30 w tej i innych sprawach, 

jest zorganizowane spotkanie w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

P. Turek zauważył, że na drodze dojazdowej do przystanku autobusowego koło „rubelplacu” 

pojawiła się taśma i napis „droga prywatna”. Spytał, czy jest zmieniona już lokalizacja tego 

przystanku? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że te autobusy, które zatrzymywały się na 

przystanku przy „rubelplacu”, teraz zatrzymują się na przystanku przy ul. Sowińskiego. 
 

Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 17.15, uznając porządek obrad XLIX nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

 

     Bożena Czerwińska  Stanisław Nasiadka   Elżbieta Piórkowska 


